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9.  

Recently, the Python programming language has been actively used for data analysis in 

various socially significant areas. It is one of the most widely used modern program-

ming languages for data analysis. This is mainly due to the simplicity of the language, as 

well as the availability and variety of modern libraries. The purpose of this paper is to 

demonstrate the simplicity of processing large amounts of data using Python tools. This 

article provides an example of classification and exploration of unstructured data, and 

also to develop an economic forecasting model using Python tools. The article proposes 

to use the capabilities of Python as a tool that provides high efficiency and accuracy in 

the use of economical and statistical methods of data analysis.  
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Анализ данных в экономике с помощью пакета программ статистической 

аналитики Phyton 
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В последнее время язык программирования Python активно используется для ана-

лиза данных в различных социально значимых областях. Это один из наиболее 

широко используемых современных языков программирования при анализе дан-

ных. В основном это связано с простотой языка, а также с доступностью и разно-

образием современных библиотек. Цель данной работы - продемонстрировать 

простоту обработки больших объемов данных с помощью инструментов Python. В 

этой статье приводится пример классификации и исследования неструктурирован-

ных данных,  о также разработать модель экономического прогнозирования с ис-

пользованием инструментов Python. В статье предлагается использовать возмож-

ности Python как инструмента, обеспечивающего высокую эффективность. 


